
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 17/2023

Aika: 18.5.2023 Paikka: Kiltahuone
kello 9:00

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Sofia Ahola
Aino Juvakka (S 6.2.) Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Aino Ylänne
Alex Kozorenko (P 7.1.) Miika Luhtamäki
Maiju Koponen (S 8.5.)

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 9:07.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Killalle on tullut postia.
5.2. Tommilla on tänään syntymäpäivä.
5.3. Ahola ilmoitti, että metrot kulkevat tänään huonosti.
5.4. Tornivaara ilmoitti, että on autolla liikenteessä.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäseniä.
6.2. Raadin palaute

Ei palautetta.
Siirrytään kohtaan 14.1.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Kozorenko: Tapahtumat stressaa, mutta muuten hyvä meininki.
Kontio: Hyvää kuuluu ja kesäfiilis jo päällä.
Martti: Väsyttää ja paljon hommia mistä ei haluaisi luopua.
Luhtamäki: Viimeiset muutama viikko ollut kiireistä. Koulu aiheuttaa myös
työtä.
Koivisto: Vielä paljon kursseja käynnissä.
Peltola: Koulua ja töitä paljon jotka työllistävät.
Pasanen: Kävi jyväskylässä rentoutumassa. Uusia verkkoja vesillä
kesätöiden suhteen.
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Juvakka: On ollut kiireistä ja sopinut paljon vapaa-ajan juttuja.
Lappeenrannassa oli mukavaa.
Ylänne: Kiireistä sillä on koulua ja paljon töitä. Käytännön energiatekniikan
seminaari kuumottaa.
Karvonen: Kivasti menee, mutta kursseja on paljon töiden ohella. Allergiat
painaa.
Ahola: Työt alkoivat tällä viikolla ja töissä on ollut mielenkiintoista vaikka ei
kunnolla ole päässyt hommiin.
Tornivaara: Väsyminen ja koulujutut painaa töiden ohella.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. IK goes AATU

Oli hyvä tapahtuma ja menestys.

7.3. Oltermannin Bella Italia -illallinen
Tornivaara kertoi, että illallinen on tulossa 2.6. Erityisruokavaliot luultavasti
kysellään myöhemmin.

7.4. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
7.4.1. Saunalautta-toimikunta

Tornivaara kertoi, lautta-amiraalien terveisistä. Lautalle tehty paljon
remonttia ja vuokraus olisi tarkoitus aloittaa kesää vasten.
Huolehditaan kommunikaatiosta paremmin tulevaisuudessa.

7.5. Wapun kulut
Martti mainitsi siitä miten wapun kulut jaetaan Prosessiteekkareiden kanssa,
jotta sponsorointi menee oikein.

7.6. 110-tuotteet
Martti kysyi mitä tuotteita tilattu ja niiden jakamista kiltalaisille pitäisi miettiä.
Tornivaara kertoi, että suihkusandaaleja oli tilattu.

8. YHTEISET
8.1. Dekaani Gary Marquisin juhlatilaisuus

Tornivaara kertoi, että kilta oli saanut kutsun Dekaanin juhlatilaisuuteen.
Kaikilta kolmelta killalta pyydettiin yhteistä puhetta juhlatilaisuuteen. Sovimme
alustavasti, että Pasanen ja Koponen voisi edustaa tapahtumassa kiltaa.

8.2. Varastojen siivouspäivä
Martti kertoi, että kiltiksen kehitysvastaavat tulisivat laittamaan tiivisteitä
kiltahuoneen ikkunoihin. Tornivaara pitää diaesityksen apukäsille
siivouspäivän aluksi, jotta kaikilla on tiedossa mitä tehdään.

8.3. SRT-päivät 2024 -toimikunta
Tornivaara kertoi, että on tullut yhteydenottoja SRT-päiviin 2024 liittyen.
Koneinsinöörikillalta tuli tietoa, että heillä on jäseniä joilla olisi mielenkiintoa
tapahtuman järjestämiseen. Järjestäjät ovat kuitenkin IK:n jäseniä, jolloin IK
olisi päävastuussa tapahtuman järjestämisessä. Ahola mainitsi, että
yhdenvertaisuus ja häirintäasiat Tulisi hoitaa kunnolla tapahtumassa ja näitä
miettiä hyvissä ajoin ennen tapahtumaa.
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Päätös: Samu Hasegawa ja Leevi Mattila ovat SRT-päivien toimikunnan
vastaavat.

8.4. Killan kesäpäivät
Martti kertoi, että tulisi suunnitella kesäpäivä. Laittaa telegram kyselyn killan
kesäpäivistä, jossa voidaan suunnitella tapahtumaa aftereiden merkeissä.

8.5. Rakentajanaukio 4:n kiltahuonetilat
Tornivaara piti diaesityksen kiltahuoneesta rakentajanaukiolla. Tilavastaava
laittoi sähköpostia siitä, että killalle tarjottaisiin uutta kiltahuonetta
rakennustekniikan laitokselta. Koska opiskelijat killassa ovat tulevaisuudessa
rakennustekniikan opiskelijoita, niin kilta olisi hyvä saada lähemmäksi
rakennustekniikan laitosta. Ehdotetut kiltahuoneen tilat ovat ensimmäisen
kerroksen nurkassa. Huoneen vieressä sisäänkäynti, joka on ympäri
vuorokauden auki avaimella. Tarjottu kiltahuonetta, jossa olisi kaksi huonetta
ja kaksi varastotilaa.

Raati kävi keskustelua asiasta. Uuden kiltahuoneen tilat voisivat olla
positiivinen lisä sillä ne ovat avarammat ja neliöt olisi käytettävissä
järkevämmin, jolloin tila tuntuu isommalta. Lisäksi esteettömyys ja koulun
siivoamat WC-tilat nähtiin hyvänä lisänä. Paikan päällä käyneet eivät heti
lämmenneet idealle, mutta tieto seinän kaatamisen mahdollisuudesta lisäsi
kiinnostusta kiltahuoneeeseen. Kiltalaisten äänelle annettiin myös arvoa, ja
sovittiin että järjestetään infoilta, jossa uudet tilat esitellään kiltalaisille.

Ahola: Ei ole meidän päätös päättää muuttaako kiltahuone pois nykyiseltä
paikalta ja kiltalaisten tulisi antaa äänensä asian suhteen. Ei ole hänen
mielestään parannus nykyisistä tiloista.
Karvonen: Kiltahuone voi olla uusilla tiloilla yksi iso hengailutila, jos seinän
voisi kaataa pois. Opiskelutiloja olisi lähellä rakennuksessa eikä kiltahuoneen
tarvitsisi olla sellainen.
Koponen: Hyvä kun kiltahuoneen vieressä olisi varastotiloja suoraan.
Ylänne: Ei kovin paljon negatiivisia mielipiteitä uudesta kiltahuoneesta. Uudet
mielipiteet ilman pohjustusta voi tuoda vastustusta.
Juvakka: Raatilaisten päätös ja suurinosa ei tule olemaan positiivisella
kannalla, sillä monet ENY opiskelijoita.
Pasanen: Silloin kun kävi siellä niin ei tuntunut päivitykseltä, mutta alkanut
lämpeämään idealle. Muutto ei välttämättä olisi järkevää tehdä nyt.
Peltola:
Koivisto: Ei aluksi lämmennyt ja jos
Luhtamäki: Mukavampi tila ja voi hyödyntää lafkan opiskelutiloja. Koulun
vessat ovat upgrade.
Martti: Muuttamisen kannalla ja varastot olisivat hyvä lisä. Muutto voisi
tapahtua myös lukuvuoden aikana, jolloin ei tarvitsisi muuttaa kesällä.
Koponen: Esteettömyys nostettiin esille.

Tulevaisuuden pointit.
Ahola laittaa sähköpostia siitä, että onko seinän kaataminen mahdollista
tehdä ja toinen varasto olisi saatava, jos kilta aikoisi muuttaa uusiin tiloihin.
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Infoilta tulee myös organisoida ja huomenna tulisi laittaa infoviestiä tästä.
Tornivaara päivittää myös diaesitystä, jonka voi laittaa jakoon sitten..

8.6. AYY yhdistyssivusto
Peltola ilmoittaa killan yhdistyssivustolle sähköpostilistalle tulleen linkin
kautta.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Kesäkisat

Martti kysyi, että olisiko halukkaita pitää kiltalaisille ruokapistettä. Sovittiin,
että raati ei pidä ruokapistettä kesäkisoissa.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Abitapahtuma

Tapahtuma on tulossa syksyllä ja suunnittelu on aloitettu.
12.2. Alumnien afterworkit

Alumneille on tarkoitus pitää lautta afterworkit. Tästä on ollut alustavaa
keskustelua lautta-amiraalien kanssa.

12.3. Toukokuussa työnsä aloittavien määrä
Ahola mietti, että tekisi kyselyä siitä milloin opiskelijat ovat aloittaneet työnsä
ja kokevat että ne pitää aloittaa. Tällä pystyisi mahdollisesti vaikuttaa
tulevaisuuteen, jotta koulu ei jatkuisi niin pitkälle kesään.

13. IE-Perhe
13.1. HypnoOSI

Kozorenko kertoi tapahtumasta ja niiden sponsoreista. IE ja fuksikapteenit
pitävät rastia klo 17-18:30 rastikiertelyssä.

13.2. Puolihermannin tila
Ylänne ilmoitti, että 13.10. saatiin Smökki Puolihermannia varten. Sillikselle
on myös tila-asiat kunnossa.

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. ISOkaste

Kozorenko kertoi tapahtumasta ja aikataulusta joka on noin 17-23.
Siirrytään kohtaan 7.1

15. MAISTERITOIMIKUNTA

16. RAHA-ASIAT
16.1. Lautan hinnoitteluehdotus
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Kontio esitteli laskelmat lautan kuluista tekemässään excelissä.Esittää
hinnoitteluehdotuksen lautta-amiraaleille.

16.2. Laskut ja kulukorvaukset
Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat laskut ja kulukorvaukset.

17. AYY
17.1. Yhdistysilmoitus

Tornivaara kertoi, että pitää tehdä yhdistysilmoitus ja hakea AYY:n
toiminta-avustuksia. Kilta ei luultavasti tule saamaan avustusta, sillä tuki
päätetään tuloperusteisesti ja killan vuositulot ovat hyvin korkeat.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Pinssi

Peltola kyseli minkä hintaisia muiden toimikuntien pinssit ovat olleet.
19.2. Aalto party

Päätös: Osallistutaan 5.9.2023 olevaan Aalto Partyyn, Peltola ilmoittaa
killan tapahtumaan kun ilmoittautumislinkki tulee.

19.3. Fuksiopas teksti
Koivisto kyseli fuksioppaaseen tulevien tekstien perään.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään kahden viikon päästä. Tarkempi aikataulu sovitaan

telegramissa myöhemmin

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 11:33.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 18.5.2023
Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 18.5.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)
Vertti Hatara Saunalautan tarvikkeita 64.91

Matti Viitanen Bussiliput IK goes Porvoo 183.30

Matti Viitanen Lisää lippuja 123.20

Iiris Vuorialho ISOi juttui ja muuta 152.93

Inkeri Nora Maksoi liikaa Hessusta 20.00
Elias Pasanen Munkkeja wappusimoille 218.36

Elias Pasanen Nestekaasupullon vaihto Ulliksen grillailuihin. 27.90

Joonatan Seppänen IK x Athene Wapputerde kuluja 193.87

Joonatan Seppänen IK x Athene Wapputerde kuluja 47.97

Otto Jalas TEK-juttuja + lauttaan bensat 442.77

Sofia Ahola Alumniskumppien holittomat skumpat 15.90

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

Haave Oy Verkkolaskutus 13.77 14.5.2023

Vähiliike Oy Tilauskuljetus 820.00 14.5.2023

Team Factory / Top Pick
Oy IK-släbärit 935.00

14.5.2023

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


